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 1202י לביו 19פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

 בלשכת ראש המועצה. 19.7.2021-ה פרוטוקול ישיבת הנהלת מועצת בנימינה גבעת עדה שהתקיימה ביום שני

 ראש המועצה. - איתי ויסברג משתתפים:

 

 המועצה:חברי 

 

שלום , מנחם ברגב, ג'קלין בן עמי אריקסון, אפרת מזרחי, אלינור בראל

 אהרון שיאחיטרם, 

 נעדרו:

 

 אביב רגב

 מנכ"לית המועצה - גרמן ניצן מחנאי צוות מקצועי:

 דובר –עומרי פורת                       

 יועמ"ש –עו"ד דני נחליאלי                       

 

 

 על סדר היום:

 .במושבות בנושא נראות וניקיון סיור

 דיון בנושא ניקיון ונראות.  .1
 .4/5/2021פרוטוקול ועדת בנימינה מיום ה דיון המלצות  .2
 .15/6/21דיון המלצות פרוטוקול ועדת ביקורת מיום ה  .3
 .2021/5/24פרוטוקול ועדת הגנת הסביבה מיום דיון המלצות  .4
 אישור שכר מהנדס. .5
 אישור צור אוריון כנציג המועצה להנהלת המתנ"ס. .6
 הרכב ועדת כח אדם.  .7

 

 

 
 ברכה,ב  

 איתי ויסברג

 ראש המועצה         
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 ריכוז החלטות:

ההנהלה מאמצת את ההמלצה בדבר שינוי מדיניות הטיפול של גינות בר. גינה שיש מאחוריה  .1

תושב מחוייב תמשיך להתקיים, גינות שננטשו ירדו מהמאגר של הפרויקט הזה ויחזרו לטיפול 

 המועצה. הדבר נכון גם בגבעת עדה.

גנים. העבודה תיעשה בעזרת  4את ההמלצה של ועדת בנימינה לשדרג הנהלת המועצה מקבלת  .2

שתכיל גם  תיבנה תוכנית פיתוח שצ"פים של בנימינהשעל פיו  המיפוי שהכינה המהנדסת

 .2022תקציב פיתוח שצפים ותתבטא באוקטובר השנה תהיה תכנית היעד שבתיעדוף. 

 משכר מנכ"ל. 85%הנהלת המועצה מאשרת שכר מהנדס  .3

 הנהלת המועצה מאשרת את צור אוריון כנציג המועצה להנהלת המתנ"ס. .4

הנהלת המועצה מציעה את חבר המועצה שלום טרם וחברת המועצה קרן מאיר להיות נציגים  .5

 בוועדות כח אדם.
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 מהלך הדיון:
 .4/5/2021דיון המלצות פרוטוקול ועדת בנימינה מיום ה  .1

ועדת בנימינה המליצה למפות את כל הגינות של פרחי בר. מה שלא בטיפוח של תושבים שהמועצה תיקח 

 עליהם אחריות.

ולשדרג אותם באופן שהולם את הצרכים של בנימינה.  2021גני שעשועים בבנימינה בשנת  4לבחור 

 מזרחי. 2מערבי  2שההחלטה תהיה של המטה המקצועי של המועצה. 

 מאחוריהגינה שיש  .הטיפול של גינות בר את ההמלצה בדבר שינוי מדיניות ההנהלה מאמצת .1

קט הזה ויחזרו לטיפול תושב מחוייב תמשיך להתקיים, גינות שננטשו ירדו מהמאגר של הפרוי

 בגבעת עדה.גם  הדבר נכון המועצה.

שה בעזרת העבודה תיעגנים.  4הנהלת המועצה מקבלת את ההמלצה של ועדת בנימינה לשדרג  .2

שתכיל גם  תיבנה תוכנית פיתוח שצ"פים של בנימינהשעל פיו  המיפוי שהכינה המהנדסת

 .2022תקציב פיתוח שצפים ותתבטא באוקטובר השנה תהיה תכנית היעד שבתיעדוף. 

 
 
 

 דיון בנושא ניקיון ונראות. .2

 ניתנים להפרדה. ליד הקרטוניות.נכון לשים פח ירוק בגדלים משתנים שמטרתו היא לכל החומרים שלא 

 חשוב שהפח יסומן לקלקרים ולא ישמש לפסולת אורגנית.

 

 

 .24/5/2021דיון המלצות פרוטוקול ועדת הגנת הסביבה מיום  .3

 הנהלת המועצה דנה בהמלצות ועדת הגנת הסביבה והחליטה להמשיך לדון בהן בישיבה הבאה.

 

 

 אישור שכר מהנדס. .4

 משכר מנכ"ל.  85%  -מאשרים את המינימום הנדרש . 1/9/21, אמור להתחיל בנבחר מהנדס חדש

 משכר מנכ"ל. 85%הנהלת המועצה מאשרת שכר מהנדס 

 

 

 

 אישור צור אוריון כנציג המועצה להנהלת המתנ"ס. .5

 

 שימיק בן שמואל, חבר הנהלת המתנ"ס כבר שנתיים וביקש לעזוב.

 כנציג המועצה להנהלת המתנ"ס.הנהלת המועצה מאשרת את צור אוריון 
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 הרכב ועדת כח אדם.  .6

הנהלת המועצה מציעה את חבר המועצה שלום טרם וחברת המועצה קרן מאיר להיות נציגים בוועדות 

 כח אדם.

  המאגר של נציגי ציבור לועדות של לא בכירים.בחון הגדלת לבנוסף, 

 

 

 

 

 

 

 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה,

 איתי ויסברג                                                                           

 ראש המועצה       

 


